
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 12 aug 2024 

 
Plats: Medlemslokalen 150 kvar 
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, 
Anna Halldin, Mari Lang 
 

§ 1 Mötets öppnande  
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
  Dagordningen godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 

- Bo Larsson valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-13 nya medlemmar sedan förra mötet 
-Ekonomin är god, 
- Stochampionatshelgen gav ett bra överskott 
-Ny kyl och frys inköpt 
 
§6 Skrivelser :  
 -Emma är kallad till ST konsortiemöte derbyhelgen 
 
§7 Rapporter 
Stochampionatet Mari 
-Kafepersonalen gjorde ett fantastisk arbete under stochamp.helgen. 
 Förbättringspunkter nästa år: 
-Tydligare information angående vilka som skall ha gratis fika 



-Inköpslista uppdaterad 
-Städning av lokalen har ej fungerat i år. 
 
BTR-möte på Axevalla 
Emma: 
-Medlemsförsäkringen uppskattad, många som utnyttjar den. 
-Present delades ut till alla B-tränare med starthäst under helgen 
 
Bankommitte 
Bosse: 
-Städdagen fungerade bra (stenplockning banor mm) 
 Rickard bjöd på lunch 
 
Hasse: 
-Hans och Ove har hämtat kyl o frys i Mariestad 
-Hans och Ove har avtackat Kent Ljung under sista veckan han 
arbetade 
 
 
§8 Aktiviteter årshjul 
 
Derbyresan 
Caroline: 
-33 deltagare har betalt, 69 000 kr inbetalt 
 
-Hästägarpokalen 23/11 
 
Helena: 
Förslag 20-årsjubileum: 
Föreningen bjuds på smörgåstårta samt kaffe o kaka. I samband med 
V75/V65 Lö 7 sept. 
Styrelsen beslöt enligt förslaget. 
Emma fixar FB, Hans hemsidan 
 
Fiket 
Mari: 
-Bemanningslistan klar till 1 okt. 



 
 
 
§9 Nya frågor 
  
Hans: 
- Startbilshaveri som skedde under provlopp redovisades för styrelsen 
-Parkering där avfallscontainers stått är tillåten? 
  Bosse tar med sig frågan till Bankommitten 
-Inköp av julpresent till medlemmar? 
  Styrelsen beslöt att ett maxbelopp på 5000 kr avsättes 
 
Ronny: 
-Fortsatt problem med att tempot ej hålls i provloppen. 
 
Styrelsen beslöt att fortsätta ha samtal med felande kuskar i lugn och 
ro efter loppen, med tanke på att majoriteten av loppen körs i rätt 
tempo. Ett fåtal kuskar som förstör för övriga deltagare. 
 
 
§10 Nästa möte 
 
-Medlemslokalen 150 kvar må 23 sept 18:30 
 
 
 
§11 Avslutning 
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, önskade en fin travhöst samt 
avslutade detsamma. 
 
-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                           

 

…………………………….. 

Justeras Anna Halldin 


